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Z Á P I S N I C A   č.  2/2008 

z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Drietoma 

 konaného dňa 26. marca 2008 v zasadačke kultúrneho domu 
 ___________________________________________________________________ 

 
Bod 1  Otvorenie  
     
     Rokovanie otvoril starosta obce JUDr. Jozef Kluka, privítal poslancov, hlavného 
kontrolóra a ostatných občanov. Skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov a obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 
Bod 2   Voľba návrhovej komisie  
 

     za členov návrhovej komisie  boli zvolení poslanci: 
     Ing. Daniela Blažejová 
     Jaroslav Mego 
      
     za overovateľov zápisnice a uznesení  boli zvolení poslanci: 
     Ing. Peter Kútny 
      Ing. Ján Vasko 
 

     za zapisovateľku starosta obce poveril: 
     zamestnankyňu obce Martu Sirotnú. 
 

     Obecné zastupiteľstvo v Drietome schválilo členov návrhovej komisie, overovateľov 
zápisnice a program rokovania. 
 
Program:   
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Kontrola uznesení 
4. Pripomienky a podnety občanov 
5.   Správa o činnosti obecnej rady 
6.  Prerokovanie záverečného účtu obce za rok 2007 
7.  Správa o výsledkoch inventarizácie k 31.12.2007 
8.  Žiadosti fyzických a právnických osôb 
9.  Informácia o prácach v obci  
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Návrh uznesenia 
13. Záver 

 

 
K bodu 3   Kontrola uznesení  
 

     Správu o plnení uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 23. januára 2008 
predniesol prítomným starosta obce 

� uznesenie č. 1/2007 je splnené  – VZN o pohrebníctve  bolo odoslané na Úrad pre 
dohľad nad zdravotnou starostlivosťou 

� uznesenie č. 126/2007 (1/2008) je splnené –    preverenie povolenia na umiestnenie 
plechových garáží na pozemkoch pred Komárňanskou ulicou bolo vykonané – 
informáciu podal predseda stavebnej komisie p. Jaroslav Mego 
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� uznesenie č. 17/2008 splnené – uskutočnilo sa spoločné zasadnutie s Obecným 
zastupiteľstvom obce Starý Hrozenkov. 

 
Uznesenie č. 18/2008 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu starostu obce o plnení uznesení 
z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 
K bodu 4   Pripomienky a podnety občanov 
 

V tomto bode programu obecného zastupiteľstva sa o slovo prihlásili občania: 
� Ing. I.Kohoutek, ktorý položil nasledovné otázky a doložil ich aj písomnou formou 

(doslovný prepis): 
1. Opätovne chcem upozorniť na to, že otázky ktoré som predniesol na konaných 

obecných zastupiteľstvách nie sú zaznamenané tak ako boli mnou prednesené. 
.Zápisnica je právny dokument a nie obecné noviny. Doporučujem používať 
diktafón. 

2. Chcem upozorniť na zápisnicu č. 6/2007 – 19.9.20007 kde je totálny chaos. 
Uvedené znenie považujem do bodky za záväzné. Je to vizitka obce ukázaná 
celému svetu.  

3. Upozorňujem na uznesenie č. 9/2008 kde je nesúlad s registrom. Parcela 292 
a 298 nenájdená, resp. 298 v „C“ nie je obecná. 

4. Na web stránke obce je pod odkazom výstavba bytov v obci uvedená fy ktorá 
súkromne stavia byty. Aký je príjem obce z tejto reklamy? 

5. Žiadam o informáciu v akom štádiu je akcia – stavba oddychového centra 
a koľko finančných prostriedkov bolo na prípravu stavby do dnešného dňa 
vynaložených. 

6. Žiadam o informáciu v akom štádiu je akcia – Multifunkčné ihrisko pre deti 
a mládež. 

7. Na minulom obecnom zasadnutí som žiadal o vyjadrenie ako sa bude 
postupovať v procese tvorby územné plánu obce. V zápisnici je uvedené: „k 
predkladanemu navrhu zadania uzemneho planu obce Drietoma bude zvolane 
verejne zhromaždenie, na ktorom sa prerokuju všetky pripomienky“. A zo 
zápisnice sa dozvedám že: Ing. P.Kútny informoval že obchvat Drietomy 
(preložka cesty I/50) bude podľa alternatívy ktorú navrhla obec t.j. 
severovýchodným smerom. Tak sa pýtam čo p. Kútneho k tejto informácii 
vedie. Žiadam ho týmto o podrobnejšie informácie prípadne aby doložil 
vyjadrenia dotknutých orgánov. 

8. Dovolím si upozorniť obecné zastupiteľstvo, že pri asanácii objektov a zmene 
účelu využívania zóny je potrebné postupovať v súlade s platným územným 
plánom obce. Na asanáciu je potrebné vypracovanie projektu tak isto aj na 
parkovisko. Finančné prostriedky na PD a stavebné práce neboli na rok 2008 
vyčlenené. 

9. Žiadam o informáciu v akom štádiu je proces tvorby územného plánu a termíny 
jednotlivých častí procesu schvaľovania. 

10. Chcem upozorniť na skutočnosť že obec je povinná konať aj v zmysle 
metodického usmernenia Ministerstva životného prostredia SR. 
http:/www.build.gov.sk/mvrrsr/source/document/000986.doc 

11. Žiadam o informáciu v akom štádiu je budovanie kanalizácie v obci Drietoma 
a ako bude riešenie odkanalizovanie osád v k.ú. Drietoma 

12. Ďakujem za vyčerpávajúcu informáciu v zápisnici 1/2008, ktorú poskytol Ing. 
Kútny k oprave cesty 1/50. 
 

bod č. 2 - Ing. I.Humecký uviedol, že originál zápisnice uverejnený na úradnej tabuli je 
bez chýb. Chyba v texte pozamieňaním a povsúvaním písma nastala  pri kopírovaní 
zápisnice na internetovú stránku obce. Upozorníme administrátora, aby každý text 
umiestňovaný na internetovej stránke následne niekoľkokrát gramaticky skontroloval. 
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k bodu č. 2 – Ing. P.Kútny, zástupca starostu obce, doplnil, že informácie z www. 
stránky neslúžia na právne úkony, ako príklad uviedol www. stránku 
obchodného registra  

bod č. 3 -  starosta obce ukázal uznesenie č. 9/2008, na ktorom nie je žiadna 
chyba. Údaje použité v uznesení boli vypísané z LV č. 1, vlastník obec 
Drietoma. 

bod č. 4 -   odpovedal zástupca starostu Ing. Peter Kútny s tým, že obec  nemá 
žiadny príjem z reklamy, prínosom je informácia pre občanov a prírastok 
obyvateľov, nakoľko sa jedná o  36 bytových jednotiek 

bod č. 5 -  starosta obce odpovedal, že je vypracovaný projekt stavby k žiadosti 
o vydanie územného rozhodnutia. O finančných nákladoch bude Ing. 
I.Kohoutek informovaný písomne, nakoľko faktúry sú uložené v budove 
obecného úradu.   

       bod č. 6 -  na základe žiadosti, ktorú podala naša obec, nás Úrad vlády SR vybral 
medzi tie, ktorú dostanú príspevok na výstavbu multifunkčného ihriska. 
V rozpočte na r. 2008 máme plánovaných na spolufinancovanie 500 tis. Sk. 
Športovisko chceme umiestniť do vonkajšieho areálu Základnej školy 
s materskou školou. Na výstavbu, ktorú bude realizovať víťaz verejnej súťaže 
firma Cesty Nitra a.s. sme zaradení do II. etapy v II. polroku 2008 

       bod č. 7 -  starosta v odpovedi uviedol: 
- verejné zhromaždenie občanov za účasti zhotoviteľa sa uskutoční pri 

prerokovaní návrhu konceptu územného plánu 
- že asi od r. 1984 dával Miestny národný výbor v Drietome a neskôr obec 

vyjadrenie k trase diaľnice, rýchlostnej komunikácii R2 a teraz k obchvatu 
obce preložením cesty I/50. Všetky doterajšie vyjadrenia samosprávy boli 
v tom zmysle, aby navrhovaná komunikácia viedla mimo obec 
severovýchodným smerom. 

bod č. 8 – starosta konštatoval, že obec v r. 2008 neplánuje žiadnu asanáciu  
vlastných objektov  

bod č.9 – spracovateľ územného plánu vypracoval návrh zadania, ku ktorému 
prebieha pripomienkové konanie. Po zapracovaní pripomienok spracovateľom 
bude obecné zastupiteľstvo v Drietome zadanie územného plánu schvaľovať. 

bod č. 10 -  starosta konštatoval, že obec Drietoma a spracovateľ územného plánu 
konál v zmysle metodického usmernenia Ministerstva živ.prostredia SR  

bod č. 11 – vzhľadom na skutočnosť, že obec nemá finančné prostriedky na 
vypracovanie projektu stavby kanalizácie, požiadala Ministerstvo živ.prostredia 
o usmernenie, z akého grantu sa dajú získať. Čo sa týka odkanalizovania osád, 
pri novostavbách sú povoľované domové čističky odpadových vôd so 
zaústením do vhodného recipientu 

 

� Pán Štefan Brezina požiadal o poskytnutie informácií k návrhom-požiadavkám, ktoré  
zaslal na obecný úrad (doslovný prepis listu doručeného na obecný úrad): 
    1. Žiadam, aby ak nie sú v tom nejaké technické problémy, aby všetky všeobecne 
záväzné nariadenia (vrátane ich noviel, resp. ich úplné znenia) obce boli zverejnené na 
internetovej stránke obce;  
    2. Aby k závažnejším materiálom, ktoré majú byť schváľované obecným 
zastupiteľstvomm, resp. ak ide o prerokovanie uplatnených pripomienok tak, aby za 
týmto účelom boli zvolávané verejné schôdze, termín ich konania bol zverejnený 
minimálne 10 pracovných dní, ale hlavne, aby tieto schôdze (ak tomu nebráni nejaký 
závažnejší problém) boli vykonávané v piatok v podvečer (napr. po 15. 30 hod.) resp. 
cez víkend,  aby týchto schôdzi sa mohli zúčastniť aj občania obce, ktorí majú 
pracovisko mimo trvalého bydliska, ale ochotne by sa zúčastnili týchto schôdzi (napr. 
aj ja);  
    3. Navrhujem, aby vedenie obce resp. obecné zastupiteľstvo prijalo opatrenia na 
vyčístenie a zrejme aj prehĺbenie priekop pozdĺž cesty I/50 cez obec, lebo podľa môjho 
názoru v prípade, že by napr. došlo k prudkému a dlhšie trvajúcemu dažďu, tak takto 
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spadnutá voda by nemalá kam odtekať a hrozilo by zaplavenie dvorov jednotlivých 
občanov a vznik nemalých škôd (stačí sa pozrieť tieto priekopy);  
    4. Žiadam, aby vedenie obce prijalo opatrenia na to, aby vyzvalo majiteľa domu, 
ktorý je oproti môjmu domu a domu p. Mojžiša, aby si ho zabezpečil tak, aby sa tam v 
nočných hodinách nestretávali neznáme osoby, ktoré nevedno, čo tam robia (možno 
že pijú, fajčia, fetujú resp. sa tam neoprávnené zdržiavajú) a pritom tam manipulujú s 
otvoreným ohňom a hrozí, že môže tam vzniknúť požiar, ktorý môže ohroziť aj ďalšie 
nehnuteľnosti v jeho okolí;  

             
- na niektoré návrhy a požiadavky p. Š.Brezinu odpovedal starosta obce: 

k bodu 2)  starosta uviedol, že v sa najviac osvedčilo zvolávanie obecného    
                 zastupiteľstva v strede týždňa. Je pravdou, že veľa ľudí sa zdržiava celý 

týždeň mimo svojho bydliska a niektorí prichádzajú v piatok popoludní 
domov, no nie každý má ešte chuť po vyčerpávajúcom týždni zúčastniť 
sa schôdzi obecného zastupiteľstva. Zvolávanie zastupiteľstiev cez 
víkend (sobota, nedeľa) sa tiež neosvedčilo, nakoľko bývame na dedine 
a v sobotu si ľudia robia poriadok okolo rodinných domov, záhrad, resp. 
odchádzajú oddychovať mimo obec.  V nedeľu, vzhľadom na 
skutočnosť že v obci žije cca 90% veriacich, títo navštevujú bohoslužby  
a venujú sa svojím rodinám.  Pokiaľ by došlo k mimoriadnej udalosti, 
ktorej riešenie neznesie odklad, nevidím žiadny problém obecné 
zastupiteľstvo zvolať i v týchto dňoch.  

k bodu 3)  bolo odpovedané, že obec na základe Vášho podnetu zaslala žiadosť na 
SSC, IVSC Žilina, majetkovému správcovi štátnej cesty I/50 a požiadala 
ho o vyčistenie vsakovacích priekop. V 10. týždni bola vykonaná 
ohliadka za prítomnosti obce a následne listom zo dňa 15.3.2008 nám  
IVSC Žilina oznámil, že vsakovacie priekopy netreba čistiť, nakoľko sú 
v dobrom technickom stave. 

k bodu 4)   na základe podnetu z Vašej strany bol vyzvaný majiteľ rodinného domu 
súp.č. 437 v tom zmysle, aby opravil oplotenie a vstupné otvory do 
rodinného domu a hospodárskej časti s cieľom zabrániť vnikaniu 
nepovolaných osôb na pozemok a taktiež predísť ich nežiadúcej 
protispoločenskej činnosti.  

 

Pán Š.Brezina ďalej informoval o navrhovanej novele zákona č. 315/1996 Zb.    
o premávka na pozemných komunikáciách, na základe ktorej bude môcť kamiónová 
doprava jazdiť i v sobotu a v nedeľu -  požiadal obecné zastupiteľstvo, aby oslovilo 
príslušné ministerstvo s tým, že umožnenie kamiónovej dopravy cez dni voľna, je pre 
našu obec neprijateľné, nakoľko už súčasný stav zapríčiňuje zhoršenie života 
občanov. Starosta obce uviedol, že obec dostala podnet od p. Š.Brezinu v tejto veci 
a na rokovaní Regionálneho združenia miest a obcí Stredného Považia dňa 3. apríla 
2008 bude žiadať spolu so starostami obcí cez ktoré vedú cesty I. triedy, aby novela 
zákona  v § 39 ods. 1 a 2 maximálne zachovala súčasný stav. 

 
K bodu 5   Správa o činnosti obecnej rady 
 

Člen obecnej rady Ing. I.Humecký predniesol správu o činnosti obecnej  rady  zo zasadnutia 
dňa 13. februára 2008 a zástupca starostu obce predniesol správu o činnosti obecnej rady zo 
dňa 7. marca 2008. 
Obecná rada na svojich rokovaniach prerokovala: 

� žiadosti občanov a organizácií 
� rekonštrukcia budovy základnej školy s materskou školou v Drietome 
� výberové konanie na hlavného kontrolóra obce. 

 

Uznesenie č. 19/2008 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu zástupcu starostu obce a člena 
obecnej rady o činnosti obecnej rady v medziobdobí rokovania obecného 
zastupiteľstva. 
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K bodu 6  Prerokovanie záverečného účtu obce za rok 2007 
 

     Poslancom bola domov doručená k preštudovaniu tlač záverečného účtu obce za rok 2007. 
Bližšie informácie k jednotlivým kapitolám rozpočtu podal predseda finančnej komisie Ing. 
I.Humecký.  
Záverečný účet obce obsahuje: Rozpočet obce na rok 2007 
                                                   Rozbor plnenia príjmov za rok 2007 
                                                   Rozbor plnenia výdavkov za rok 2007 
                                                   Použitie prebytku hospodárenia za rok 2007 
                                                  Tvorba a použitie prostriedkov rezervného a sociálneho fondu 

    Finančné usporiadanie vzťahov 
    Bilancia aktív a pasív k 31. 12. 2007 
    Prehľad o stave a vývoji dlhu k 31. 12. 2007 
     

príchod poslanca p. Dušana Zverbíka 
 

za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 

Uznesenie č. 20/2008 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje záverečný účet obce Drietoma za rok 2007 bez výhrad.  
 
 
K bodu 7  Správa o výsledkoch inventarizácie k 31.12.2007 
 

Predseda komisie inventarizačnej a vyraďovacej Ing. Ján Vasko oboznámil prítomných 
s inventarizačným zápisom z vykonania riadnej inventarizácie majetku a pohľadávok obce 
Drietoma k 31.12.2007. 
Inventarizačná komisia navrhuje, aby bol majetok obce riadne označený štítkami, na ktorých 
bude označenie registra a príslušné číslo majetku, pre jeho rýchlejšiu a presnejšiu 
identifikáciu.  
Ďalej komisia navrhuje, aby smernica č. 1/2003 o obehu účtovných dokladov bola 
aktualizovaná a upravená podľa príslušných platných právnych predpisov. Nakoľko v evidencii 
majetku nie sú všetky pozemky vo vlastníctve obce komisia navrhuje tieto oceniť, aby mohli 
byť zahrnuté do evidencie. 
 

 Uznesenie č. 21/2008 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu predsedu komisie inventarizačnej 
a vyraďovacej z vykonania riadnej inventarizácie majetku a pohľadávok obce 
k 31.12.2007. 
 
Uznesenie č. 22/2008 
Obecné zastupiteľstvo ukladá komisii finančnej, správy majetku a pohľadávok oceniť 
všetky stavby (budovy) vo vlastníctve obce (ktoré doteraz nie sú ocenené). 
        Termín:  30.6.2008 
        Zodpovedný: Ing. I.Humecký, 
                     predseda komisie 

 
Uznesenie č. 23/2008 
Obecné zastupiteľstvo ukladá komisii finančnej, správy majetku a pohľadávok 
aktualizovať smernicu č. 1/2003 o obehu účtovných dokladov  a upraviť ju podľa 
nových  platných právnych predpisov. 
        Termín:  30.6.2008 
        Zodpovedný: Ing. I.Humecký, 
                     predseda komisie 
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K bodu 8   Žiadosti fyzických a právnických osôb 
 

8.1. žiadosť Základnej školy s materskou školou v Drietome o vybudovanie oddelených 
skladových priestorov pre materskú školu. 

 

za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 24/2008 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pre ZŠ s MŠ Drietoma finančný príspevok vo výške 10 
tis. Sk na vybudovanie priečky pre skladové priestory.  

Termín:  do 10. apríla 2008 
        Zodpovedná: I. Struhárová 
 

8.2. žiadosť Jána Horňáčka a Nikoly Horňáčkovej, Drietoma 471, o odpustenie poplatkov 
za daň z nehnuteľností, poplatkov za pitnú vodu a vývoz kom. odpadu na r. 2008 

 

za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 
Uznesenie č. 25/2008 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pre siroty Jána a Nikolu Horňáčkových, obaja bytom 
Drietoma 471, nasledovné úľavy: 
-   Ján Horňáček: za vývoz komunálneho odpadu v rámci VZN obce č. 1/2007 vo výške    
    100.- Sk a  za daň z nehnuteľností vo výške 50% 
-   Nikola Horňáčková: za vývoz komunálneho odpadu vo výške 100%, za daň 
z nehnuteľností vo výške 50% a bezplatný odber pitnej vody v množstve 50 m3 za rok. 

 
8.3. žiadosť p. Milana Mlčúcha, Drietoma 573, o prenájom časti obecného pozemku p.č. 

2933/1, na postavenie píly, kde chce začať rezať guľatinu 
 
za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 

Uznesenie č. 26/2008 
Obecné zastupiteľstvo vydáva predbežný súhlas k prenájmu obecného pozemku  KN E 
č. 2933/1, druh pozemku ostatná plocha, časť vo výmere 1.000 m2, pre p. Milana 
Mlčúcha, Drietoma 573.  
 
8.4. žiadosť p. Dušana Kročila – DREVOINTERIER, Drietoma č. 333, o vyjadrenie 

k zámeru výstavby výrobnej haly modernej stolárskej dielne v lokalite „Niva v dieloch“  
 

za  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
 

Uznesenie č. 27/2008 
Obecné zastupiteľstvo vydáva súhlas k výstavbe výrobnej haly modernej stolárskej 
dielne na pozemkoch KN E parc.č. 378/52 a 378/53 v lokalite „Niva v dieloch“ pre 
žiadateľa p. Dušana Kročila – Drevointeriér, Drietoma 333. 
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8.5. žiadosť p. Capákovej Evy C & S STAV, Drietoma 230. o schválenie umiestnenia 
pobočky stávkovej kancelárie NIKÉ v prenajatých priestoroch v budove kaštieľa 

 

za nesúhlas :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
Uznesenie č. 28/2008 
Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s umiestnením pobočky stávkovej kancelárie NIKÉ 
v prenajatých priestoroch budovy kaštieľa pre nájomcu p. Capákovú Evu C & S STAV 
Drietoma 230. 
 
8.6. žiadosť Základnej školy s materskou školou Drietoma 453 o pomoc pri ochrane 

maloletých pred alkoholizmom z dôvodu podozrenia na podávanie resp. požívanie 
alkoholických nápojov maloletým a mladistvým v pohostinsko-zábavných zariadeniach 
v našej obci  

za   :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
Uznesenie č. 29/2008 
Obecné zastupiteľstvo upozorňuje všetky pohostinné zariadenia a predajcov alkoholu 
na striktný zákaz podávania alkoholických nápojov osobám mladším ako 18 rokov. 

Termín:  do 10. apríla 2008 
        Zodpovedná: Ing. K.Hrnčáriková 
 

8.7. žiadosť p. Jána Michalca, Ivanovce 12, o kúpu časti obecného pozemku parc.č. 1296/1 
v k.ú. Drietoma (Pod Ívim) za účelom osadenia prenosnej betónovej garáže na 
parkovenie terénneho vozidla na prepravu na rekreačnú chatu v osade Zvrácená 

 

za   :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
Uznesenie č. 30/2008 
Obecné zastupiteľstvo odkladá žiadosť p. Jána Michalca, Ivanovce 12, o kúpu časti 
obecného pozemku parc.č. 1296/1 v k.ú. Drietoma, na ktorom chce menovaný osadiť 
prenosnú betónovú garáž. Vyjadrenie vydá po prerokovaní žiadosti komisiou pre 
výstavbu, územný plán, životné prostredie a havárie. 
        Termín:  do 30. apríla 2008 
        Zodpovedný: Jaroslav Mego, 
                  predseda komisie 
 

8.8. žiadosť p. Petra Jankuja, Záhumenská 2209/58, Trenčín, o vydanie súhlasu k stavbe 
víkendového murovaného domu s podkrovím na pozemku parc.č. 2230/2 v k.ú. 
Drietoma 

za   :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
Uznesenie č. 31/2008 
Obecné zastupiteľstvo odkladá žiadosť p. Petra Jankuja, Trenčín, o vydanie súhlasu 
k stavbe víkendového murovaného domu na pozemku parc.č. 2230/2 v k.ú. Drietoma 
a odstupuje ju na prerokovanie komisii pre výstavbu, územný plán, životné prostredie 
a havárie. 
        Termín:  do 30. apríla 2008 
        Zodpovedný: Jaroslav Mego, 
                              predseda komisie 
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8.9. žiadosť PhDr. Jozefa Hrdličku, Halalovka 30, Trenčín, o vydanie stanoviska k výstavbe 

víkendovej chalupy na pozemkoch parc.č. 2514 a 2515 v k.ú. Drietoma 
 
za   :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                                Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0 
zdržal sa :  0 
Uznesenie č. 32/2008 
Obecné zastupiteľstvo odkladá žiadosť PhDr. Jozefa Hrdličku, Halalovka 30, Trenčín, 
o vydanie stanoviska na výstavbu víkendovej chalupy na pozemkoch parc.č. 2514 
a 2515 v k.ú. Drietoma o odstupuje ju na prerokovanie komisii pre územný plán, životné 
prostredie a havárie. 
        Termín:  do 30. apríla 2008 
        Zodpovedný: Jaroslav Mego, 
                              predseda komisie 
  

8.10. žiadosť p. Viktórie Bečárovej, Drietoma 98, o vyjadrenie k nadobudnutiu vlastníckeho 
práva vydržaním pozemku parc. KN E č. 378/77, druh pozemku orná pôda, o výmere 
434 m2, LV č. 2710 v k.ú. Drietoma 

 

zdržali sa :  8  (Ing. P.Kútny,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová, J.Mego, J.Režný, 
                               Mgr. D.Špačková, D.Zverbík) 
proti  :  1  (Ing. I.Humecký) 
za  :  0 
Uznesenie č. 33/2008 
Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť p. Viktórie Bečárovej, Drietoma 98, 
o vydanie kladného stanoviska k nadobudnutiu vlastníckeho práva vydržaním  parc. KN 
E č. 378/77, druh pozemku orná pôda, o výmere 434 m2, LV č. 2710 v k.ú. Drietoma 
z dôvodu, že obci Drietoma nie je známe, že by p. Viktória Bečárová užívala uvedenú 
nehnuteľnosť parcelu č. 378/77, druh pozemku orná pôda,  v dobrej viere nepretržite 
viac ako 10 rokov.   
 

8.11. žiadosť p. Márie Špačkovej, Drietoma 382, o vyjadrenie k nadobudnutiu vlastníckeho 
práva vydržaním pozemku parc. KN E č. 378/54, druh pozemku orná pôda, o výmere 
1006 m2, LV č. 2710,  v k.ú. Drietoma 

 
zdržali sa  :  9  (Ing. P.Kútny, Ing. I.Humecký,  Ing. J.Vasko, J.Bečár, Ing.D.Blažejová,  
                               Mgr. D.Špačková, J.Mego, J.Režný, D.Zverbík) 
proti  :  0   
za  :  0 
Uznesenie č. 34/2008 
Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť p. Márie Špačkovej, Drietoma 382, o 
vydanie kladného stanoviska, k nadobudnutiu vlastníckeho práva vydržaním parc. KN E 
č. 378/54, druh pozemku orná pôda, o výmere 1006 m2, LV č. 2710, v k.ú. Drietoma 
z dôvodu, že obci Drietoma nie je známe, že by p. Mária Špačková, Drietoma 382, 
užívala nehnuteľnosť parc.č. 378/54, druh pozemku orná pôda, v dobrej viere 
nepretržite viac ako 10 rokov.   

 
 

K bodu 10   Informácia o vykonaných prácach a akciách v obci 
 

Informáciu o vykonaných prácach v  obci od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 
predniesol starosta obce: 
 

� bol vypracovaný projekt stavby pre stavebné povolenie a realizáciu „Rekonštrukcia ZŠ 
s MŠ Drietoma“ s celkovým nákladom 59.499.178,- Sk. Stavebné povolenie je 
právoplatné. 
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� bol vypracovaný projekt - energetický audit - stavby Základná škola s materskou školou 
v Drietome, ktorý bude tvoriť prílohu k žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku 

� bola vypracovaná a zaregistrovaná žiadosť na Ministerstve výstavby a reg.rozvoja SR 
o poskytnutie finančných prostriedkov na rekonštrukciu Základnej školy s materskou 
školou 

� podal sa návrh na zápis do listu vlastníctva týchto stavieb: dom smútku, futbalové kabíny, 
chata Liešna 

� bol vypracovaný projekt na rozšírenie verejného osvetlenia pri stavbách dvoch 18-
bytových domov 

� uskutočnila sa obecná zabíjačka v priestoroch futbalového štadióna 
� bol podaný návrh na Úrad verejného zdravotníctva v Trenčíne na vypracovanie nového 

posudku na zriadenie ochranného pásma PDP Drietoma  
� v súlade so zákonom o obecnom zriadení obec vyhlásila výberové konanie na funkciu 

hlavného kontrolóra obce 
� dokončila  sa rekonštrukcia sociálnych zariadení pre žiakov v materskej škole prestavbou 

zo skladových priestorov, vznikli nové WC pre žiakov, WC pre učiteľky, umyvárka pre deti 
so sprchovým kútom  

� dala sa vyrobiť čakáreň na autobusovú zastávku Branné 
� vyrobilo a namontovalo sa pozinkované zábradlie vedľa štátnej cesty I/50 pred krčmou 

Bečár 
� umiestnil sa veľkoobjemový kovový kontajner na cintorínsky odpad na evanjelickom 

cintoríne 
� vykonal sa výrez krov a obrez ihličnatých stromov na rímsko-katolíckom cintoríne 
� odviezol sa biologický odpad a krovie z priestorov futbalového ihriska 
� dňa 1.3.2008 došlo k zaplaveniu miestnej komunikácie Chríby, následne sa prebagroval 

odvodňovací kanál a upravila sa miestna komunikácia  
� odstránili sa nánosy zeminy z odvodňovacieho kanála vedľa miestnej komunikácie na ul. 

Riadok 
� prečistila sa obslužná cesta cez miestnu časť Ulička k vodojemom 
�  vykonal sa zber nebezpečného odpadu v obci priamo spred rodinných domov 
 
Uznesenie č.  35/2008 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o vykonaných 
prácach a akciách v obci. 
 
K bodu 10, 11  Rôzne, diskusia 

o JUDr. Jozef Kluka požiadal prítomných poslancov o účasť na obhliadke obce 
Drietoma, ktorá sa uskutoční dňa 29. marca 2008    

o  Ing. P.Kútny požiadal o zvolanie rokovania ohľadom územného plánu obce, podal 
podnet – návšteva multifunkčných ihrísk v obci Selec a Trenčianska Teplá, 
požiadal o vyjadrenie k ochrannému pásmu Poľnohospodárskeho družstva 
podielnikov v Drietome. Starosta obce v odpovedi uviedol, že dohodne 
stretnutie stavebnej komisie s vyhotovovateľom územného plánu do konca 
mesiaca apríl 2008, k ochrannému pásmu podal vysvetlenie, že snahou obce 
a dotknutých občanov je znížiť ochranné pásmo na 200m od PDP Drietoma. 

o  Ing. Ján Vasko – potrebné vykonať revíziu elektrických zariadení  na futbalovom 
ihrisku a označiť funkciu jednotlivých ističov 

o  Jozef Režný – potrebná oprava verejného osvetlenia od rod. domu p. Anny 
Pilkovej po rodinný dom p. Jozefa Sokoloviča 

o  Mgr. Daniela Špačková  mala dotaz v akom štádiu je vypracovanie projektov 
chodníka na horný koniec. V odpovedi starosta uviedol, že k vypracovanému 
projektu podal IVSC Žilina ktorý spravuje cestu I/50 15 pripomienok, ktoré musí 
projektant vyriešiť. 

o  Ing. Igor Humecký – plechové garáže na pozemkoch pred Komárňanskou ulicou  
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navrhol odstrániť, vyhlásenie verejnej súťaže na rekonštrukciu základnej školy 
s materskou školou. Starosta odpovedal, že k verejnej súťaži sa obec vráti až 
nám bude poskytnutý nenávratný finančný prostriedok. 

o  Ing. Ján Vasko – pripomienka k projektu -navrhovaným oknám na budove ZŠ 
s MŠ (šatne), ktoré by sa mali vymeniť za menšie 

o  p. Jozef Múdry oboznámil prítomných so skutočnosťou, že v I. polroku 2008 bude 
sa kolaudovať prvá 18 b.j. na hornom konci – potreba vybudovania miestnej 
komunikácie k bytovým domom. Starosta v odpovedi uviedol, že na uvedenú 
miestnu komunikáciu je vypracovaný projekt a vydané právoplatné stavebné 
povolenie. Dokumentácia bude firme Prospecta Group zapožičaná. 

 

 Uznesenie č. 36/2008 
Obecné zastupiteľstvo ukladá Komisii pre výstavbu, územný plán a havárie pri OZ obce 
Drietoma  zvolať rokovanie za účasti spracovateľa územného plánu obce Drietoma. 
                                                                                             Termín:  do 30. apríla 2008 
        Zodpovedný:  Jaroslav Mego, 
                              predseda komisie 
 
 

Uznesenie č. 37/2008 
Obecné zastupiteľstvo ukladá aparátu obecného úradu zabezpečiť revíziu elektrických 
zariadení na futbalovom ihrisku. 
                                                                                                     Termín:  do 30. mája 2008 
        Zodpovedný: M.Sirotná 
 
 

K bodu 12   Návrh uznesenia 
 

Poslankyňa Ing. Daniela Blažejová predniesla návrh uznesenia, ktoré bolo 
jednohlasne schválené. 
   
K bodu  13   Záver 
 

Po odhlasovaní uznesení starosta obce poďakoval prítomným za účasť, podnetné 
návrhy a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 
 
 
 
               JUDr. Jozef Kluka 
         starosta obce 
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
Ing. Peter Kútny  ....................................... 
 
Ing. Ján Vasko  ......................................         
 
 

 


